



Camp Adventure e.K.
Museumstr. 39
22769 Hamburg

**Insurance confirmation 2024
PWG-100087 / Camp Adventure**

Insurance validity: worldwide without USA/Canada

Group policy concluded by the organisation named above on behalf of their participants in the agreed programme: PROTRIPWORLD- GRUPPE Scheme with above noticed validity, except in the home country.

The Group Policy consists of:

Overseas Health Insurance, Personal Liability Insurance , Accident Insurance and Assistance Insurance.

The following conditions apply:

- Overseas Health Insurance with unlimited coverage of inpatient and outpatient treatment
- Emergency Assistance Abroad including medical repatriation
- Dental treatment for pain relief including simple fillings as well as repair of existing dentures and dental prosthesis per case up to 500 €, medically necessary dental treatment as a result of an accident up to 1,000 €
- Outpatient initial treatment of mental illnesses up to 1,500 €, inpatient emergency treatment of first-time mental or emotional disorders up to 20,000 €
- Personal liability insurance lump sum for personal injury and / or damage up to 1,000,000 €
- Overseas Accident Insurance: Disability max. amount 30,000 € (350% disability classification), accidental death 10,000 €

Additional Insurance Confirmation:

It is hereby confirmed that based on the insurance conditions the policy holder has a valid foreign health insurance plan with a coverage (including Covid-19 treatment) of more than 100.000,00 USD (no co-payments, no deductible). The insurance coverage of this insurance also meets all requirements of the decision of the Council of the European Union of July 13, 2009 (EC No. 810/2009) in accordance with the Schengen Agreement.

The following insurance conditions apply:

PROTRIP-WORLD-GRUPPE is a combination of legally independent insurance contracts, which enables Members of the LAC Living Abroad Community e. V. (LAC) as well as members of associated partners and organisations to insure themselves for their time abroad. The health insurance is based on the Insurance Conditions PROTRIP-WORLD-GRUPPE Health Insurance of Allianz Worldwide Care SA (AVB-14PW). The assistance insurance is based on the General Conditions of Insurance for Assistance (PROTRIP Additional Assistance 2010) of Europe Assistance Versicherung-AG. The liability insurance is based on the General Liability Conditions (AHB 2008) and the Special Liability Conditions PROTRIP-WORLD-GRUPPE 2014 of Dialog Versicherung AG. The accident insurance is based on the General Accident Conditions (AUB 2008) including the Special Accident Conditions of the Dialog Versicherung AG (AUB 2008) as well as the extensions of the AUB 88 Version 2008 of the Dialog Versicherung AG and the Special Accident Conditions PROTRIP-WORLD 2014 of Dialog Versicherung AG. Individual Insurance Confirmations, Certificates of Insurance and General Insurance Conditions are provided in PDF format and serve as originals.

DR-WALTER's team takes care of the complete contract and benefits handling:

DR-WALTER GmbH, Eisenerzstrasse 34, 53819 Neunkirchen-Seelscheid, Germany
www.dr-walter.com, international@dr-walter.com T +49 2247 9194-21 F +49 2247 9194-20

24 hour emergency help line worldwide excluding USA and Canada: +49 2247 922-5014 24 hour emergency help line USA and Canada: +1-786-522-1345



Camp Adventure e.K.
Museumstrasse 39
22765 Hamburg

Versicherungsbestätigung 2024

PWG-100087 / Camp Adventure

Gültigkeit der Versicherung: EU / weltweit ohne USA/Kanada

Gruppen-Versicherungspolice abgeschlossen von der oben genannten Organisation für Ihre Teilnehmer am vereinbarten Programm: PROTRIP-WORLD-GRUPPE Versicherungspaket mit der oben genannten Gültigkeit außer im Heimatland der versicherten Person.

Die Gruppenpolice besteht aus:

Auslandsranken-, Haftpflicht-, Unfall- und Assistance-Versicherung.

Es besteht Versicherungsschutz für:

- Auslandsrankenversicherung mit unbegrenzter Deckung für Arztbesuche und Krankenhausaufenthalte
- Notfall-Assistance und medizinischer Rücktransport
- Schmerzstillende Zahnbehandlung einschließlich Zahnfüllungen in einfacher Ausführung sowie Reparaturen von Zahnersatz und Zahnprothesen bis 500 € pro Fall, medizinisch notwendige zahnärztliche Behandlung aufgrund eines Unfalls bis zu 1.000 €
- Ambulante Erstbehandlung psychischer Erkrankungen bis 1.500 €, stationäre Notfallbehandlung bei erstmals auftretenden geistigen und seelischen Störungen bis zu 20.000 €
- Privathaftpflichtversicherung pauschal für Personen- und / oder Sachschäden bis 1.000.000 €
- Reiseunfallversicherung: Invaliditätsfall 30.000 € (350% Progression), Todesfall 10.000 €

Ergänzende Versicherungsbestätigung:

Der/m Versicherten wird hiermit, basierend auf den gültigen Versicherungsbedingungen bestätigt, dass der Auslandsrankenversicherungsschutz (inklusive COVID-19 Behandlung) eine Deckungssumme von mehr als 100.000,00 USD ohne Selbstbehalte hat. Der Versicherungsschutz dieser Versicherung erfüllt alle Anforderungen der Entscheidung des Rates der Europäischen Union vom 13.07.2009 (EG-Nr. 810/2009) nach dem Schengener Abkommen.

Es gelten die folgenden Bedingungen:

PROTRIP-WORLD-GRUPPE ist eine Gruppenvertragslösung aus rechtlich unabhängigen Versicherungsverträgen, über die sich Mitglieder der LAC Living Abroad Community e. V. (LAC) sowie Teilnehmer von angeschlossenen Partnerfirmen und Organisationen für Auslandsaufenthalte versichern können. Der Krankenversicherung liegen die Versicherungsbedingungen PROTRIP-WORLDGRUPPE Auslandsrankenversicherung der Allianz Worldwide Care SA (im Folgenden: AVB-14PWG) zugrunde. Für die Assistance- Versicherung gelten die Allgemeinen Versicherungsbedingungen für die Versicherung von Assistance-Leistungen (PROTRIP-WORLDGRUPPE Zusatzassistance 2014) der Europ Assistance Versicherung-AG. Für die Haftpflichtversicherung gelten die Allgemeinen Haftpflichtbedingungen (AHB 2008) sowie die Besonderen Haftpflichtbedingungen PROTRIP-WORLD-GRUPPE 2014 der Dialog Versicherung AG. Für die Unfallversicherung gelten die Allgemeinen Unfallbedingungen inklusive Zusatzbedingungen der Dialog Versicherung AG (AUB 2008) sowie der Erweiterungen der AUB 88 Fassung 2008 der Dialog Versicherung AG und die Besonderen Unfallbedingungen PROTRIP-WORLD-GRUPPE 2014 der Dialog Versicherung AG. Diese Versicherungsbestätigung, die Broschüre und die ausführlichen Versicherungsbedingungen werden in PDF zur Verfügung gestellt und dienen als Originale.

Die gesamte Vertrags- und Leistungsabwicklung erfolgt über:

DR-WALTER GmbH, Eisenerzstr. 34, 53819 Neunkirchen-Seelscheid
www.dr-walter.com, international@dr-walter.com
T +49 2247 9194-945, F +49 2247 9194-20

24-Stunden-Notfall-Rufnummer weltweit OHNE USA und Kanada: +49 2247 922-5014

24-Stunden-Notfall-Rufnummer USA und Kanada: +1-786-522-1345